
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 Mødedato: 

 26. august  2024 
 Mødested/lokale 
 personalerummet, Vinding Skole 

 Mødetidspunkt kl. 

 17.00 
 Forventet sluttidspunkt kl. 

 19.00 

 Deltagere: 
 Sine Borbjerg Andreassen, Mustapha Itani,  ,  Jan Møller  Nørregaard, Maria Østervig Stefansen, Malene 
 Bisgaard, Valdemar Lyhne, Nina Bendix, Steffen Sparvath, Dorthe Leth , Mikkel Terp Hansen, Lene Kingo, 
 Marianne Clemmensen og Dorte Petterson 

 Elevrådsrepræsentanter: 

 Evt. afbud bedes meddelt til 
 Dorte: 

 Elevrådsrepræsentanter 

 Mustapha 

 Mødeleder: Marianne 
 Ordstyrer: Marianne 
 Referent: Dorte/Mikkel 
 Link til fællesdrev: 
 https://drive.google.com/ 
 drive/folders/0ABicGX7o 
 I4YXUk9PVA 

 17.00  Tjek in og 
 godkendelse af 
 referat 

 Velkommen 

 Referatet er godkendt. 

 Marianne er mødeleder og ordstyrer 

 17.05  Konstituering af 
 skole- 
 bestyrelsen 

 Mødeskik 

 Valg af forperson, næstforperson, repræsentant til ansættelsessamtaler og 
 skole/samfund. 

 Der skal vælges forperson/næstforperson. Jan beretter for bestyrelsen, hvad 
 posten indebærer. 

 Sine vil gerne genopstille op til næstforperson, og der er ingen 
 modkandidater. Dermed er Sine genvalgt 

 Jan ønsker at genopstille som forperson, og der er ikke andre, der ønsker at 
 stille op. Dermed er Jan genvalgt. 

 Tillykke til dem begge. 

 I forhold til at deltage i ansættelsessamtaler, drøftes det, hvorvidt det skal 
 være de samme to personer, der deltager - eller - om det skal gå på 
 omgang. Det besluttes, at de, der er interesserede, kan deltage i samtalerne. 



 Dette gøres på skift. Jan er koordinator og sørger for at melde tilbage til 
 skolen, hvem der deltager til de forskellige samtaler. 

 17.20  Nyt fra 
 elevrådet 

 Elevrådene er endnu ikke konstitueret. Derfor ingen deltagere 

 17.25  Information og 
 beslutning 

 12. november 2024: 18-21 dialogmøde forperson, næstforperson 

 22. oktober 2024: 17.30-21.00  kursus for skolebestyrelser 

Invitation til borgersamling - civilsamfundet.pdf

 Dorte fortæller om arrangementet den 12/11 & 22 oktober.  Begge er 
 relevante for bestyrelsens arbejde, og det anbefales, at alle bestyrelsens 
 medlemmer deltager 

 I forhold til invitationen til borgersamling, ønsker Jan at deltage . 

 17.35 
 Orientering  Forretningsorden - input fra Steffen 

 Skolebestyrelsens forretningsorden drøftes. Steffen har nærlæst 
 dokumentet, og har kommentarer samt forslag til ændringer af 
 formuleringerne. Der bliver lavet justeringer af forretningsordenen, så den 
 overholder formalia. 

 17.45  Drøftelse  Årshjul for 24-25  Århjul 23-24.docx

 Dorte fortæller om udvalgets årshjul, og hvad vi skal ind omkring. Derudover 
 opfordres det til, at forældrene er aktive i forhold til at byde ind med punkter 
 eller temaer, de kunne tænke sig at behandle. 

 Flere fra bestyrelsen er optaget af trafiksituationen, og derfor må det 
 forventes, at det er et emne, der skal tages op. Der er et ønske om, at 
 forskellige principper revideres, her nævnes kommunikation, klassedannelse, 
 tavs viden, madbod og et muligt åbent bestyrelsesmøde. 

 18.05  Aftensmad 

 18.20  Drøftelse  Motionsløbet - input til organisering og indhold 

 Det foreslås: 

 At der laves flere ruter, så der bla.  er mere plads. 

https://drive.google.com/file/d/1UlR_Kc6JaJHehcoEAqO_xu19ILo0vvZ9/view?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1h0HoS2m3L4hR1ACmGRyB0uITKEtDr4I_/edit?usp=sharing&ouid=117400302608623649147&rtpof=true&sd=true


 At det er frivilligt, om man deltager som forældre i motionsløbet og at der ikke 
 lægges op til, at det er en pligt at tage fri fra arbejde eller komme. 

 18.35  Orientering  Status på skolens økonomi 

 Marianne fremlægger tallene for bestyrelsen. Der er god balance i tallene. 

 18.40  Meddelelser  Forperson 

 Ledelsen: 

 -  Nye vinduer -  Der sættes nye vinduer i 2 af skolens  fagfløje. 
 -  Uglebo -  Marianne fremlægger ny plan for indretningen  af Uglebo. 

 Det laves i uge 42, og forældre på skolen bliver snart præsenteret for 
 planerne. 

 -  Haltag -  Dette skal skiftes, og derfor kan man forvente  lidt mere 
 ude-idræt i det næste stykke tid 

 -  Marianne orlov:  Marianne har fået orlov i en måned  fra 9 sep. 
 -  Medarbejdere:  Ikke noget nyt - der opleves god stemning  og en 

 forholdsvis rolig opstart. 

 19.00  Afslutning 

 Punkter til 
 næste gang 

 Værdier på skolen 

 Hvordan kan vi opkvalificere vores udeområder? 

 Hvem i skolebestyrelsen vil deltage i ansættelsessamtalerne 

 Motionsløbet 

 Kvalificere vores folder fra afdelingerne. 

 Hyppighed af skole/hjem samtaler 




